

Cairo August 13, 2024	القاهرة في : ۲۰۲۴/۱۳
The Egyptian Exchange	السادة/ البورصة المصرية
Disclosure Management	السادة / إدارة الافصاح
Greeting,	تحية طيبة وبعد ،،،
Summary of the Board of Directors' Resolutions	ملخص قرارات مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ
from the Meeting Held on 13/08/2024	7.72/17
The first resolution:	القرار الاول:
Approval of the auditor's report on the financial	الموافقة على تقرير مراقب الحسابات عن
statements for the period ending. 30/06/2024.	القوائم المالية عن
	الفترة المالية المنتهية في ٢٠٢٤/٦/٣٠.
The second resolution:	القرار الثاني :
Approval of the company's financial statements for	التصديق على القوائم المالية للشركة عن الفترة
the period ending 30/06/2024.	المالية النمنتهية في ٢٠٢٤/٦/٣٠ .
The third resolution:	القرار الثالث
The board reviewed the nomination of Mr. Amr	أستعرض المجلس ترشيح الاستاذ/ عمرو ابراهيم
Ibrahim Abu Al-Ayoun as a representative of public	أبو العيون ممثلا للمال العام في مجلس الإدارة،
funds on the Board of Directors, as proposed by the	على النحو الذي رشحتة الشركة القابضة للتشييد
Holding Company for Construction and	والتعمير.
Development.	واستعير. وتمت الموافقة على ترشيحة الأستاذ /عمرو
Approval of the appointment of Mr. Amr Ibrahim	
Abu Al-Ayoun as a non-executive member of the	ابراهيم ابو العيون عضو مجلس إدارة غير تنفيذى.
Board of Directors.	
Resolution Four:	القرار الرابع
In line with the company's commitment to	فى أطار أهتمام الشركة لتطوير مدينة هليوبليس
developing New Heliopolis City to align with its	الجديدة لتتناسب مع رؤية الشركة في تطوير
vision for tangible urban development, the Board	المدينة بشكل ملموس وافق مجلس الإدارة على
of Directors approved the company's contracts	تعاقد الشركة مع كلاً من:
with the following:	
1- Curve Company has been contracted to develop	١ ـ شركة كيرف لتطوير الطريق الرابط بين مدينة
the connecting road between Shorouk City and	الشروق ومدينة بدر وتشمل الأعمال أعمال تنسيق
Badr City. The project includes general site	الموقع العام بين مدينة بدر والشروق وتطوير
landscaping between Badr and Shorouk, gate and	البوابات والطرق وأعمال الكهرباء بإجمالي قيمة
road development, and electrical works, with a	البوابات واسری واحدان اسهرباء بیبادی میداد
total contract value of 236,798,623 EGP.	۱۱٬۲۲۲ جم
total collitact value of 250,730,025 EGP.	







The asphalt works have been awarded to El Nasr	وأسناد أعمال الأسفلت لشركة النصر العامة
General Contracting Company - Hassan Allam, with	للمقاولات حسن علام بقيمة ٤٤،٦١٠،٦٢٢ جم
a contract value of 66,610,944 EGP	
2- Future Holding Company has been contracted to	٢ ـ شركة فيوتشير هولدنج لتشغيل وصيانه أعمال
operate and maintain street and main square	إنارة الشوارع والميادين الرئيسية بمدينة نيو
lighting in New Heliopolis City, with a contract	هليوبليس الجديدة بقيمة ٥٠٢،٥٩٥،٥ جم.
value of 3,595,250 EGP.	
The board also approved measures to increase the	كما وافق المجلس على إتخاز إجراءات زيادة
city's water allocation from 17,000 m³/day to	المقنن المائى للمدينة ليبلغ ، ٠٠٠ م٣/يوم بدلاً
40,000 m³/day to meet the city's future needs.	من ١٧,٠٠٠ م٣/يوم من احتياجات المدينة الفترة
The Board of Directors approved the necessary	المقبلة.
financial allocations, estimated at approximately	وأعتمد مجلس الإدارة المبالغ المالية اللازمة
299 million EGP, to secure this water supply from	لتوفير المقنن المائي من وزارة الإسكان
the Ministry of Housing and Urban Communities.	والمجتمعات العمرانية بتكلفة تقدر بحوالى ٢٩٩
	مليون جنية .
Resolution Five:	القرار الخامس
Resolution Five: Approval of the contract with ECG Consulting	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية
Approval of the contract with ECG Consulting	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City.	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six:	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس القرار السادس أستعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس القرار السادس أستعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land measuring 770 acres in the Capital Gardens area	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس القرار السادس أستعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land measuring 770 acres in the Capital Gardens area and approved the initiation of procedures to	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس القرار السادس أستعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land measuring 770 acres in the Capital Gardens area and approved the initiation of procedures to purchase it. Yours Sincerely	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس المتعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة فدان بحدائق العاصمة ووافق المجلس على البدء في إجراءات شرائها. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land measuring 770 acres in the Capital Gardens area and approved the initiation of procedures to purchase it. Yours Sincerely	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس أستعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة ووافق المجلس على البدء في إجراءات شرائها.
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land measuring 770 acres in the Capital Gardens area and approved the initiation of procedures to purchase it. Yours Sincerely	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس المتعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة فدان بحدائق العاصمة ووافق المجلس على البدء في إجراءات شرائها. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، Chief of investor relation
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land measuring 770 acres in the Capital Gardens area and approved the initiation of procedures to purchase it. Yours Sincerely The Managing Director& CEO	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية لتصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس أستعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة ووافق المجلس على البدء في إجراءات شرائها. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،
Approval of the contract with ECG Consulting Company for the design of 26 acres in New Heliopolis City. Resolution Six: The Board of Directors reviewed a plot of land measuring 770 acres in the Capital Gardens area and approved the initiation of procedures to purchase it. Yours Sincerely	الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية الموافقة على التعاقد مع شركة ECG الاستشارية التصميم ٢٦ فدان بمدينة هليوبليس الجديدة القرار السادس أستعرض مجلس الإدارة قطعة ارض بمساحة ٧٧٠ فدان بحدائق العاصمة ووافق المجلس على البدء في إجراءات شرائها. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، Chief of investor relation



